

Title (en)  
Door stop

Title (de)  
Türstopper

Title (fr)  
Arrêt de porte

Publication  
**EP 1006250 A1 20000607 (DE)**

Application  
**EP 98122679 A 19981130**

Priority  
EP 98122679 A 19981130

Abstract (en)

The cylindrical main part (1) of the elastic door stopper has a ring-shaped groove (3) in the vicinity of its one end. In this groove an elastic ring-shaped component (2) is inserted, the outer diameter of which is greater than that of the cylindrical main part. Two ring-shaped grooves are provided in the vicinity of both ends of the main part. The releasably insertable ring-shaped parts are of solid material.

Abstract (de)

Der Türstopper aus elastischem Material mit einem im wesentlichen zylindrischen Hauptteil (1), der eine ringförmige Nut (3) in der Nähe seines einen Endes aufweist, in die ein elastisches ringförmiges Element (2) eingesetzt ist, dessen Außendurchmesser größer ist als derjenige des zylindrischen Hauptteils (1), zeichnet sich dadurch aus, daß zwei ringförmige Nuten (3) in der Nähe beider Enden des Hauptteils (1) angeordnet sind und daß die als lösbar einzusetzenden ringförmigen Elemente (2) aus massivem Material bestehen. <IMAGE>

IPC 1-7  
**E05C 17/54**

IPC 8 full level  
**E05C 17/54** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**E05C 17/54** (2013.01)

Citation (search report)

- [DX] DE 29704434 U1 19970710 - LINTNER KURT [DE]
- [A] US 2048274 A 19360721 - LUBY JOHN P
- [A] US 2487427 A 19491108 - HALLARD DRAKE, et al
- [A] US 2218780 A 19401022 - ANDREWS FRANK E
- [A] US 2120692 A 19380614 - JENNINGS BUTTS WILLIAM

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH CY DE DK ES FI FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 1006250 A1 20000607**

DOCDB simple family (application)  
**EP 98122679 A 19981130**